公司名稱: 泰安產物保險股份有限公司

商品代碼: 2016031610708

商品名稱: 泰安產物貨物運輸保險 HOISTING RISK CLAUSE-ALL RISKS

條款項目	保險契約條款內容
承保範圍	第一條 承保範圍
	Against all risks of physical loss and/or damage from any
	external cause. Cover accidental damage to the goods insured
	arising out of the hoisting operation but excludes any loss
	by the infidelity of employees of the Insured or their sub-
	contractors or persons to whom the property insured is on
	trusted. Coverage ceases when the property has been hoisted and
	thence to the destined floor of the insured (Address) - as
	Excluding the risks of war, strikes, riots, insurrection,
	rebellion, revolution, civil war or action taken by governmental
	authority in hindering, combating or defending against such an
	occurrence, seizure of destruction under quarantine or customs
	regulation, confiscation by order of any Government or public
	authority, of risks of contraband or illegal transportation of
	此條款包含所有因外來因素所致之實體損失。承保保險標的物因執行吊運
	作業所產生意外事故之損失但不包括被保險人員工或次承保商或受委託保
	管本項財產之個人的不誠實行為所致之損失,且承保財產被吊運及直至運
	抵被保險處所之最終樓層。
	亦排除兵險、罷工暴動、叛亂、革命、內戰、或政府當局為對抗前述行為
	所執行阻礙、戰鬥、防禦及被檢疫單位或海關所捕獲、或由政府或有關當
	局沒收或走私或非法貿易運送。

※申報頻率: 事實發生或內容異動之日起三十日內更新。